
 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

Saksliste: 
 

Sak nr.  Ansvar Vedlegg 

10/20 Godkjenning av innkalling 

 

  

Innkallingen ble godkjent med tillegg av sak 15/20. 

11/20 Godkjenning av referat.  

- Møte 18. mars ble avlyst pga COVID-

19. 

- Referat fra møte 27. januar er 

godkjent 

  

12/20 Orienteringer 

 Brukerutvalgets medlemmer 

 Brukerutvalgets leder 

 Ledelsen 

 

 

 

 

Medlemmer: 

 Ingen aktivitet siden forrige møte 

 

Leder: 

 Ingen aktivitet siden forrige møte 

 

Ledelsen: 

Status drift og økonomi: 

 12. mars kom «coronatiltak» fra Regjeringen og flere av sykehusets tilbud ble midlertidig stengt 

fra 13. mars. Dette resulterte til et vesentlig bortfall av inntekter, og sykehusets driftsutgifter 

måtte reduseres. På det meste har 52 ansatte vært permittert i rehabiliteringstjenesten, 

sykepleietjenesten og kjøkken/spisesal. Fortsatt er det permitteringer, men mange er delvis 

tilbake fra 20. april.  

 Det har vært ca. 50 % av vanlig aktivitet siden 16. mars. Mange kontrolltimer er gjennomført 

som telefonkonsultasjoner ved lege og de med størst behov har fått time på sykehuset.  

 Psykolog har hatt full aktivitet gjennom video- og telefonkonsultasjoner. Time på sykehuset 

tilbys igjen nå. 

 Antall henvisninger sank i mars, dette har nå tatt seg opp igjen. 

Referat 

Møtetype: Brukerutvalget 

Deltakere: 

 

Karin Honne, Aase Lund, Erna Marie Bakke, Leif Petter Hansen, Ragnhild 

Rossvær, Stine Wasenius Dahl, Ingrid Woldengen 

Admin. dir. Benedikt Philipp Wetzel sak 12/20 

 

Forfall:            Rolf Harald Dahl 

  

Sted:                               

 

Skype 

Tid: 18. mai 2020 kl 12.00 – 14.00 

    

  Møteleder: Karin Honne  

  Referent: Jorun Ødegård Bjerke  



 

 Infusjoner i poliklinikk gis tre dager/uke, åpner ekstradager ved behov 

 Sengeposten har fra uke 20 åpent med inntil åtte senger, rehabiliterings- og utredningspasienter. 

Uke 18 og 19 var den åpen noen dager for primært infusjonspasienter. 

 Webinarer er under utvikling, ordinære gruppebaserte kurs er utsatt inntil videre. Artroseklinikk 

i gruppe tilbys i Sanitetens hus i juni. 

 Smitteverntiltak vil vare i lang tid framover, sannsynligvis hele 2020 

 Vårt sykehus er ikke en del av pandemiberedskapen og vi kan derfor ikke forvente at bortfall av 

inntekter blir kompensert, jf referat fra foretaksmøte i HSØ. Viktig at opptrapping av ressurser 

skjer i samsvar med behov og innenfor en bærekraftig økonomi.  

 Vårt sykehus, som privat og ideelt, er underlagt regnskapsloven og hva dette innebærer, noe 

helseforetakene som offentlige sykehus ikke er.  

 Målekort for mars viser god aktivitet i poliklinikk grunnet utstrakt bruk av video- og 

telefonkonsultasjoner 

 Foreløpig regnskap pr 5. mai er bedre enn budsjettert grunnet iverksatte tiltak som kompenserer 

for bortfall av inntekter. 

Beredskap: 

 4. mai gikk sykehuset fra gul til grønn beredskap som er antatt å vare en stund framover. Det er 

fortløpende lagt ut pressemeldinger ifht opptrapping av drift, disse ligger på hjemmesiden. Alle 

behandlingstilbud er i gang med redusert antall pas.  

Hjemmeside: 

 Ny hjemmeside etter felles standard for alle helseforetak/sykehus, ble lansert 21. april.  

Egenprodusert stoff kommer etter hvert. Brukerutvalget er tydeliggjort på forsida med egen 

link. 

Fysikalsk medisiner: 

 Dejan Karic begynner ved sykehuset 1. september. Pas. som fikk avlyst sine timer til Helse og 

arbeid etter stenging får tilbud om videokonsultasjon med tverrfaglige behandlere fram til 

september. 

 

13/20 Tidspunkt for dialogkonferansen  

 

  

Dialogkonferansen var opprinnelig planlagt gjennomført torsdag 4. juni, men er foreløpig utsatt til 

slutten av september. Dato ikke fastsatt. 

Neste møte i brukerutvalget blir 24. august hvor dette endelig avklares. Programmet blir som 

opprinnelig planlagt.  

Om det fortsatt er restriksjoner på antall deltakere med 1 m avstand, kan konferansen eventuelt 

gjennomføres som en kombinasjon med tilstedeværelse og digital deltakelse med mulighet for å sende 

inn spørsmål.  

14/20 Dialog med brukerorganisasjonene 

 

  

Referatene fra brukerutvalget sendes til fylkeslagene. Karin skaffer tilveie mailadresser for å nå flere. 

Få/ingen henvendelser fra de enkelte lokallag. Brukerutvalget ønsker å være mer i dialog med 

lokallagene. 

Forslag i møtet: 

 brukerutvalgsmedlemmer deltar på lokale møter 

 informasjonsvideo på facebook 

 lage en følgetekst som sendes med referatet ut til fylkeslag og lokallag. 

 

15/20 Henvendelse fra brukerutvalget på 

Sunnaas 

  

Brukerutvalget på Sunnaas har sendt tre spørsmål vedrørende bruk av mailadresser og tilgang til 

sykehusets intranett til alle brukerutvalg i HSØ.  

Ved vårt sykehus bruker alle i BU private mailadresser og dette fungerer bra. Ingen føler behov for 

tilgang til sykehusets intranett da nødvendig informasjon gis pr mail og i møter. Denne informasjonen 



 

ligger heller ikke på sykehusets intranett. Behov og bruk er antakelig ulik hos de enkelte sykehus og 

brukerutvalg. 

Leder sender svar til BU Sunnaas. 

16/20 Eventuelt   

Lund: har ikke alle møtereferatene fra gammel nettside blitt med over til ny hjemmeside? Dette sjekkes 

opp. 

 

Neste møte i brukerutvalget blir 24. august kl 12.00, hvis mulig på sykehuset. 

Jorun Ødegård Bjerke 

Avdelingssjef/sekretær 


